

АННОТАЦИЯ

к дипломной работе

студентки 5 курса, факультета социокультурных коммуникаций
специальности 1- 26 02 02 06 – Менеджмент (социально-административный)
Белорусского Государственного Университета

Бендь Вероники Николаевны

на тему: **Управление логистической деятельностью предприятия
и пути ее совершенствования (на примере УП «Керамин –
Столица Инвест»)**

Дипломная работа изложена на 72 страницах, включает 11 рисунков, 16 таблиц, 46 источников, состоит из введения, трех глав, заключения, списка использованных источников.

Предмет исследования – организация деятельности службы логистики УП «Керамин-Столица Инвест».

Объект – УП «Керамин – Столица Инвест»

Цель дипломной работы – анализ организации системы логистики на УП «Керамин-Столица Инвест» и выработка мероприятий по ее совершенствованию.

Задачи:

- рассмотреть теоретические и методологические основы организации логистики на предприятии, а также функционирования службы логистики;
- проанализировать действующую логистическую систему УП «Керамин-Столица Инвест»;
- разработать мероприятия по совершенствованию службы логистики на предприятии, определить их экономическую эффективность.

В первой главе студентка достаточно полно освещает теоретические положения темы, раскрывает понятие логистики, ее задачи и функции, проблемы ее организации, рассматривает методику и показатели оценки эффективности логистической деятельности.

Во второй главе дана характеристика хозяйственной деятельности за 2012-2014 годы и социальной сферы УП «Керамин – Столица Инвест», проведены необходимые расчеты и проанализирована эффективность хозяйственной деятельности предприятия, дана оценка эффективности логистической деятельности.

В третьей главе сформулированы рекомендации по повышению эффективности логистической деятельности, проведена оценка поставщиков транспортных услуг, складской системы, эффективности проведения предлагаемых мероприятий.

Практическая значимость работы заключается в том, что внедрение разработок позволит сократить расходы предприятия на реализацию продукции, будет способствовать снижению стоимости продукции, что повысит доступность для потребителей.

ABSTRACT

to research paper

5th year student, Faculty of Sociocultural Communications
specialty 1- 26 02 02 06 - Management (social-administrative)

Belarusian State University

Bendz Veronika Nikolaevna

on the topic: **Management of logistic activity of the enterprise and way of its improvement (on an example Keramin-Stolitsa Invest Unitary Enterprise)**

Diploma thesis is stated on 72 pages, includes 11 figures, 16 tables, 46 source, consists of an introduction, three chapters, conclusion, list of sources used.

Subject of research is organization of activity of service of logistics on Keramin-Stolitsa Invest Unitary Enterprise.

The aim of the thesis is to analyse the organization of system of logistics on Keramin-Stolitsa Invest Unitary Enterprise and elaboration of actions for its improvement.

The goals:

- cover theoretical and methodological basics of the organization of logistics at the enterprise, and also functioning of service of logistics
- analyse the operating logistic system of Keramin-Stolitsa Invest Unitary Enterprise;
- develop actions for improvement of service of logistics at the enterprise, to define their economic efficiency for object of research.

In the first chapter the student rather fully lights theoretical provisions of a subject, opens concept of logistics, its task and function, a problem of its organization, considers a technique and indicators of an assessment of efficiency of logistic activity.

In the second chapter the characteristic of economic activity for 2012-2014 and the social sphere Keramin-Stolitsa Invest Unitary Enterprise is given, necessary calculations are carried out and efficiency of economic activity of the enterprise is analysed, the assessment of efficiency of logistic activity is given.

In the third chapter recommendations about increase of efficiency of logistic activity are formulated, the assessment of suppliers of transport services, warehouse system, efficiency of carrying out the offered actions is carried out.

The practical significance of the work lies in the fact that, introduction of development will allow to cut down expenses of the enterprise on product sales, will promote depreciation of production that will increase availability to consumers.